

**GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE**

**ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE**

RESTRICTED

L/5384

20 October 1982

Limited Distribution

Original: English/
anglais

EUROPEAN COMMUNITIES - PROPOSAL TO BAN THE IMPORTATION
OF CERTAIN SEALSKINS AND SEAL PRODUCTS

Request by Canada for Consultations under Article XXII

The following communication, dated 11 October 1982, has been received from the delegation of Canada, with the request that it be brought to the attention of the CONTRACTING PARTIES.

Pursuant to established procedures (BISD 7S.24), Canada has requested consultations under Article XXII with the European Communities, pertaining to the proposal by the Commission of the European Communities to ban the importation of certain sealskins and seal products.

COMMUNAUTES EUROPEENNES - PROPOSITION VISANT
A INTERDIRE L'IMPORTATION DE CERTAINES PEAUX
DE PHOQUE ET DE CERTAINS PRODUITS DU PHOQUE

Demande de consultations au titre de l'article XXII
présentée par Le Canada

La délégation du Canada a fait parvenir au secrétariat la communication suivante en date du 11 octobre 1982, en demandant qu'elle soit portée à l'attention des PARTIES CONTRACTANTES.

Conformément à la procédure établie (IBDD, Suppl. n° 7, p. 24), le Canada a demandé l'ouverture de consultations avec les Communautés européennes au titre de l'article XXII, au sujet de la proposition de la Commission des Communautés visant à interdire l'importation de certaines peaux de phoque et de certains produits du phoque.